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师生情  同学谊  同甘苦  共奋斗  润知林  学无界  让考试更轻松

江西专升本招考网www.jxzsbks.cn   PETS招考网www.jxpets.cn  润知林官方网站www.rzledu.com

专升本——翻译与写作
汉译英专项
一、
1)力N1比力N2大2.5倍。 
2)这个物质的反应速度是另外那种物质的三倍。
3)地球是月球大小的49倍。
4)地主想将租金提高三分之一。
5)他们计划将投资增加一倍。
二、
1) 快点，否则等我们到达教堂时婚礼就已经结束了。
2) 当她到家的时候，孩子们已经睡着了。
3) 我准备大学入学考试的时候，我姐姐将在海边度假。 
4) 我一上午都在修改我的简历。 
5) 你经常去度假么？不，我已经有五年没有度假了。 
6) 他2001年十月参军。他参军已五年了。 
三、
1) 黑板和粉笔正在被电脑和投影机所取代。
2) 这本书今年年底将出版。 
3) 电脑模型可以用来演示细胞工作的方式。 
4) 当账单拿来的时候，我惊呆了，价格大大超出了我的预料。 
5) 必须立即采取有效措施来减少沙尘暴。
四、
1) 电话在响，但是没人接听。她一定不在家。
2) 我找不到太阳眼镜，我可能昨天落在咖啡店里了。
3) 昨晚你睡觉时尖叫了，你一定梦见什么可怕的东西了。 
4) 真可惜，你本应该邀请她来参加你的毕业典礼的。 
5) 其实我没必要穿上我最好的套装去参加那次聚会的。
五、
1) 我希望我年轻的时候有你们这样的机会。 
2) 如果他知道这病是可以治好的，那他也不会自杀啦。
3) 你喜欢他用那种黄色星星来粉刷你的墙么？
——我情愿他漆成蓝色的，而且不带任何装饰。 
4) 是时候采取措施解决交通堵塞的问题。 
5) Hugh平时说话就仿佛在大会上发表演说似的。 
6) 我们坚持让杰克立刻进医院。
7) 大家建议在居民区设立更多的流动商店。 
8) 他的提议是他们成立一个专门委员会来检查这个问题。 
9) 我们要讨论他的建议也就是取消期中考试。 
10) 很荒谬的是我们在一个总是下雨的国家还缺水。
11) 每个人都有必要为紧急情况做好准备。 
12) 如果他按照我告诉他的办法订票，我们就已经在度过一个舒适的假期了。
13) 我正打算进行演讲，要不是有人把我的话打断了。
14) 昨晚没有下雨。要是下了，地就会湿的。 
15) 如果我一直住在纽约，那我现在对美国就非常熟悉了。
16) 如果医生没有及时到的话，他现在就不在人间了。 
17) 没有他的帮助，我们就不会以这么低的价格租到房子了。 
18) 我用了计算器，否则，我会花更长的时间才能算出这道题。
19) 如果我是你，我会毫不犹豫地抓住机会。 
20) 如果不是因为他们的反对，这项法案早就通过了。 
21) 如果不是另外一场战争，人类的继续存在就会有危险。 
22) 他轻轻的行走以免惊醒婴儿。
六、
1) 10个月建成一栋24层的楼是一个很大的成就。 
2) 我们很有必要在考试前好好地睡一晚上觉。 
3) 你把这么多钱捐给灾区人民真是慷慨大方。 
4) 老师决定不惩罚那些上课迟到的学生。 
5) 格林先生在考虑是否去看望在法国的儿子。 
6) 园丁刚才警告我不要在中午给花浇水。 
7) 我们请他给我们做有关现代艺术的讲座。 
8) 在这么大一所大学做学生会主席他感到很有挑战性。 
9) 我们希望有更多的机会把我们在课堂上学到的东西应用于实践。 
10) 坏天气破坏了我们在露天放电影的计划。 
11) 环境学家反对在郊区建一座核电站的决定。 
12) Sally Ride是第一个探索外部空间的美国妇女。 
13) 他们举起一块岩石，结果砸了自己的脚。 
14) 他很惊讶在这个山村遇见一个中学同学。 
15) 很抱歉占用了您这么多时间。 
16) 在他冲进来的时候我正好站在门口。 
17) 他不喜欢被当作客人。 
18) 如果你想要省钱，你最好到校园书店买旧书。 
19) 除了整天打桥牌，我们什么也没做，。 
20) 进屋之前我们要在垫子上擦擦脚。 
七、
1) 这是我第一次听到用意大利语唱“祝你生日快乐”。 
2) 停在消防通道的车会收到罚款单。 
3) 战争持续了几年，夺去了成千上万人的生命。 
4) 农民使用了新型的杀虫剂，因此将平均产量提高了15%。 
5) 爱因斯塔看着玩具想推导出它的运转原理。 
6) 看到大家都在聚精会神地看书，我们停下了交谈开始学习。 
7) 被这个男孩的事迹深深打动了，他们决定支持他的教育。 
8) 从一个年轻朋友的眼光来看，爱因斯塔是一个简单，诚实而又普通的人。 
9) 好久没有收到父母的来信了，他很担心他们。
八、
1) 每天洗冷水澡对他有很多好处。
2) 他们试图避免让女儿做她不喜欢的事情。 
3) 多样化发展是使我们的产品进入国际市场的关键。 
4) 为洒了的牛奶而哭泣是没有用的。 
5) 他拒绝偷看同桌的试卷。 
6) 我们祝贺她被提升为经理。 
九、
1) 成功意味着非常努力地工作。 
2) 约翰想开车去那儿，但他的车出了故障。 
3) 我听见他在跟他的母亲谈话。 
4) 我听见他跟他的母亲谈了一个小时。 
5) 他跳进池塘救了那个孩子，结果却摔断了自己的腿。 
6) 他从冒火的房子里跑出来，摔断了双腿。 
7) 他很开心看到父母很健康。 
8) 看到父母安然无恙，他长舒了口气。 
9) 跟随着它的脚印，动物学家找到了饥饿的熊猫。
10) 明星后面跟着两个保镖来见他的粉丝。 
十、
1) 他们为什么离开家乡去云南还是一个迷。
2) 最让我不解的是他英语说的很好。 
3) 很明显，他是故意这么做的。
4) 还不清楚谁应该为这件事负责。 
5) 玛丽与谁订婚不关你的事。 
6) 不要把今天能做的事拖到明天。 
7) 这本小说就是我一直在寻找的。 
8) 大家还不知道机器人是否有一天能拥有象人一样的视力。 
9) 我还不清楚她是否喜欢那个礼物。
10) 现在我的主要问题是我是否应该请求另一笔贷款。 
11) 这都取决于他们是否会支持我们。 
12) 你还没回答我的问题就是我是否可以指望你的投票。 
13) 最后，工人们得到了最后的答复，政府做不了什么事来提高他们工资。
十一、
1) 每天都有很多游客参观鲁迅出生的那栋房子。 
2) 老妇人在她儿子到达的那天去世了。 
3) 这是我赞成这一改革的理由。 
4) 把ABC变成一个三边不等长的三角形。 
5) 一些道路被水淹没了，这使我们的旅程更为艰难。 
6) 他将我介绍给他的学生，他们大部分是英语专业的学生。 
7) 众所周知，水是液体。
十二、
1) 不管我们谈论什么，吉姆总是拿政治来讨论。 
2) 不管哪一方获胜，我都会满意的。
3) 不管观众中的一些人如何使劲地难为他，这个喜剧演员总能快速准确的回答。
4) 我们爬高一些，这样我们就可以看到更好的风景。 
5) 问题太复杂了，花了我们两个星期才解决。 
6) 你可以出去，只要你答应晚上11点以前回来。 
7) 我记得整件事，仿佛是昨天发生的似的。 
十三、
1) 她跳舞跟她姐姐一样地优美? 
2) 在伦敦的建筑物看上去比在这儿的难看得多。 
3) 这是他画的最好的画之一。 
4) 你爬的越高，空气就越稀薄。 
十四、
1) 她刚入睡，一阵敲门声就把她吵醒。 
2) 安妮一到就生病了。
3) 丈夫对客人并不热情好客。他妻子也没说一句欢迎的话。
4) 直到那时，那个医生才意识到他的病人需要手术。
5) 只有你调整你的价格，我们才能做成这笔买卖。
十五、
1) 正是Jefferson写下了独立宣言。
2) 作者是带着真挚的情感赞扬了一切进步的事物。
3) 正是因为水涨了我们才过不了河。 
4) 人们听见正是Jim 这个无情的家伙在深夜对着他母亲叫喊。 
5) 直到我告诉她，威廉太太才知道一些这个事情。
英译汉专项（长句，段落）
1. We may define chemistry as the science in which we deal with the chemical change in matter as a result of which it is possible to form a new substance.
2. Along with them goes social mobility, ambition to rise in the urban world, a main factor in bringing down the births in Europe in the nineteenth century.
3. For example, they do not compensate for gross social inequality, and thus do not tell how able an underprivileged youngster might have been had he grown up under more favorable circumstances.
4. Such a viewpoint, particularly prominent in the developing countries, is reinforced by the widely-held belief that it is not the peaceful application of nuclear energy that is endangering the survival of mankind.
5. No girl should marry a man whose last name has the same initial as hers, for, as the rhyme goes, "Change the name but not the letter, marry for worse instead of better."
6. The transcription needs a certain amount of editing, as even if the computer can tell the difference between words of similar sounds such as write and right, it is still not yet able to do the work as well as an intelligent secretary.
7. As families move away from their stable community,their friends of many years, their extended family relationships, the informal flow of information is cut off, and with it the confidence that information will be available when needed and will be trustworthy and reliable.
8. History is made up of facts, but also of opinions; it is not only what actually happened, but also what people who know what happened think about past events.
9. A bad liar usually gives himself away by looking too long at his victim, in the mistaken belief that to "look a man straight in the eye" is a sign of honest dealing.
10. Americans have always been deeply ambivalent, revering the nation's immigration roots and enjoying cheap immigrant labor, but resenting the newcomers who flood their cities, drain their service and dilute their culture.
11. If there are no further major eruptions, in another century a new forest will have covered most of the land, leaving only a few reminders of the earth's hidden power.
12. Descriptive linguists cannot explain how a sentence is transformed---or, in other words, indicate such relationship as that between active and passive voice.
13. Until now the so-called law of the sea has not been seen as a very important issue.
14. The world will little note, nor long remember what we say here, but it can never forget what they did here.
15.For a family of four ,for example, it is more convenient as well as cheaper to sit comfortably at home, with almost unlimited entertainment available, than to go out in search of amusement elsewhere.
16. But now it is realized that supplies of some of them are limited, and it is even possible to give areasonable estimate of their "expectation of life", the time it will take to exhaust all known sources and reserves of these materials.
17. Yet if we so love ourselves, reflected in our children, why is it so terrifying to so many of us to think of seeing our exact genetic replicas born again, identical twins years younger than we ?


写作中常用句型
一、
（是我见到、遇到、听到的，最…）

海伦是我所看过最美丽的女孩。 
张老师是我曾经遇到最仁慈的教师。 
二、
没有比接受教育更重要的事。 
三、 
（再怎么强调...的重要性也不为过。） 
我们再怎么强调保护眼睛的重要性也不为过。 

四、
（不可否认的...） 
不可否认的，我们的生活品质已经每况愈下。 

五、
（全世界都知道...） 
全世界都知道树木对我们是不可或缺的。 

六、
（毫无疑问的...） 
毫无疑问的我们的教育制度令人不满意。 

七、
（...的优点是...） 
使用太阳能的优点是它不会制造任何污染。 

八、
 （...的原因是...） 
我们必须种树的原因是它们能供应我们新鲜的空气。 　 

九、
 （如此...以致于...） 
时间是如此珍贵，我们经不起浪费它。 

十、
（虽然...） 
虽然我们的国家富有，我们的生活品质却一点也不令人满意。 

十一、
（愈...愈...） 
你愈努力，你愈进步。 
我们书读愈多，我们愈有学问。 

十二、
（借着...，..能够..） 
借着做运动，我们能够始终保持健康。 

十三、
（..使..能够..） 
听音乐使我们能够感觉轻松。 

十四、
（我们绝对不能...） 
我们绝对不能忽略知识的价值。 

十五、
（该是...的时候了） 
该是有关当局采取适当的措施来解决交通问题的时候了。 

十六、
（...的人...） 
违反交通规定的人应该受处罚。 

十七、
（没有人不...） 
没有人不渴望上大学。 

十八、
（不得不...） 
既然考试迫在眉睫，我不得不放弃做运动。 

十九、
（可想而知的） （明显的） （显然的） 
可想而知，知识在我们的一生中扮演一个重要的角色。 

二十、
（那就是...的原因） 
夏天很燠热。那就是我不喜欢它的原因。 

二十一、
（过去...年来，...一直...） 
过去两年来，我一直忙着准备考试。 

二十二、
（自从…，…一直…）
自从他上高中，他一直很用功。 

二十三、
（...是值得的。） 
帮助别人是值得的。 

二十四、
（以...为基础） 
社会的进步是以和谐为基础的。 

二十五、
（不遗余力的） 
我们应该不遗余力的美化我们的环境。 

二十六、
（让...明白...事） 
我们应该让人们明白努力的价值。 

二十七、
（与...息息相关） 
做运动与健康息息相关。 

二十八、
（养成...的习惯） 
我们应该养成早睡早起的习惯。 

二十九、
（因为...） 
因为他的鼓励，我终于实现我的梦想。 
三十、
（多么...！） 

遵守诺言是多么重要的事！ 

三十一、
（令人不满意） 
我们的交通状况令人不满意。 

三十二、
（对...有很大的影响） 
抽烟对我们的健康有很大的影响。 

三十三、
（对...有益）（对...有害） 
读书对心灵有益。 
工作过度对健康有害。 

三十四、
（对...造成一大威胁） 
污染对我们的生存造成一大威胁。 

三十五、
（尽全力去...） 
我们应尽全力去达成我们的人生目标。
常见语法错误分析
1）The building like a match box.

2) He told me that all my classmates sitting in the classroom.
3）A worker of the farm lead us to the field.

4) All the students like books that was written by Luxun.

5）When he came back, he found that his wife has gone to bed.

6) What are you doing this time yesterday?

7）She enjoys study English.

8) If anyone against the plan, please let me know.

9）In my surprise, he has got the first prize.

10) Don’t read under the sun.

11）We elected Li Hua the monitor of the Class Five.

12) The history is actually a very interesting subject.

13）It is rare to see such a nice weather in Beijing.

14) There is always traffic jam.

15）Where are you come from?

16) When I arrived Hong Kong, my mother was there waiting for me.

17) He didn’t notice the teacher to come into the classroom.

18) The accident was happened in 1999.

19）The actor in this movie is very beautiful.

20) I and My parents were working in the fields at that time.

21) The reason is because he does not know what to do next.

句子改错
1. Sometimes teachers will inform students of the heavy burden they have to bear.

2. People have been fighting against the influence of TV commercials, but it often proves useless.

3. Television provides us with a vivid, colorful world, which enables us to enjoy life thoroughly.

4. To keep the air clean, we must move the factories which give off poisonous gases to the countryside.

5. Without television, people can't get information which comes from other parts of the world immediately.

6. At the age of six, my father began to teach me English.
7. Having carried out economic reforms in our country, people's living standard has greatly improve  

8. To improve one's writing skill, regular practice is essential. 

9. While we reduce the number of vehicles, the speed of traffic can be increased.

10. The price of milk isn' t higher than grain.

11. The energy problem is currently of great concern to a nation, the world, and human be​ings.

12. But other people argue that everyone has a certain opportunity and a wise man will never lose it whenever it arises.

13. Before I selected the new course, my teacher warned me of the difficulty of the course and how long it lasted.

14. Making cities greener has a lot of advantages, such as its improvement of our environ​ment, its contribution to our industry and its making our cities beautiful.

15. Narrow streets easily cause to happen many traffic accidents.

16. A great change has been taken place since then.

17. But it may occur some new problems.

18. Opportunities are only belonged to those who work hard.

19. Green trees can protect our air from polluting.

20. Comparing with other countries, China pays little attention to the energy problem.

21. However the speed of a car is much faster than that of a bicycle.

22. In the past the price of milk was so expensive that most families could not afford it.

23. We should study/learn as much knowledge as possible so that we can be fully prepared for the future.

24. The opportunity to be promoted in a joint venture will be smaller if one cannot speak Eng​lish.

25. In my opinion, I believe the free medical system is in need of reform.

26. People try to find a solution to solve the problem.

27. Many visitors who visit our city have the impression that there are few trees in the street. 

28. The reason why people choose to live in the country is because there is no pollution or noise there.

29. I have to rewrite my composition again.

30. Traffic is a serious problem, one of the reasons is that Shanghai has over ten million peo​ple.

31. My level of English has thus been improved.

32. Nowadays young people who seek to go abroad are becoming more and more.

33. With the development of cities, green land becomes more and more less.

34. Smoking will do harm to our body.

35. We should put out hearts into the study.

36. Viewing biologically, the modern footballer is revealed as a member of a disguised hunting pack

37. Whether women who have started a career will attain pay equality with men rest on at least two factors.
38. Words came that the missing boy had been found. 

39. There are majorities of teachers who have a lot of teaching experiences in my school.
40. A great many cities are experiencing difficulties which are nothing new in the history of cities, except in their scale. Some cities have lost their original purpose and have not found new one.
41. The new houses, typically it the suburbs, were often small and more or less identical, but it satisfied a deep need.

42. In those days labor was fairly cheap and most people would have thought worthwhile to have somebody repair their things.
43. Their experiments have shown that reading disorders are most likely the result of what is, in effect, faulty wiring in the brain—not lazy, stupidity or a poor home environment.
44. The WHO has given multi-drug therapy to patients freely for the last five years.

45. She was very angry at not telling the truth when she listened to the account. 

46. If the operation have not been planned in advance, a great deal of time and miney would have been lost.

47. Not only they bring snacks and drinks, but also they brought cards for entertainment.

48. A student of music needs as long and as arduous a training to become a performer a medical student needs to become a doctor. 

49. Since the law made easier to get a divorce, the number of divorces has increased.

50. We strongly suggest that Henry is told about his physical condition as soon as possible. 

51. Cloth-making, though a domestic industry in the early years, had the characteristic of capitalist production separated the employer from the employee and introduced the division of labor.

52. Doctor Brundtland says leprosy is no longer a disease that requires life-long treatments by medical experts. Instead, patients can take that is called a multi-drug therapy.
53. Tobacco companies had encountered the reports, that purported to show links between smoking and cancer and other serious diseases.

54. Modern sience was born when Galileo began trying to explain how things happen and thus originating the method of controlled experiment which now forms the basis of scientific investigation

55. The whole monstrous growth rests on economic prosperity, but behind it lies two myths: the myth of the city as a promised land and the myth of the country as a Garden of Eden.
56. Any attempt to trace the development from the noises babies make to their first spoken words lead to considerable difficulties. 

57. The boy wanted to play football in the street, but his mother told him not. 

58. Animation means making things which are lifeless come alive and move. Since earliest times, people have always been fascinated by movement. But not until this century we managed to capture movement, to record it, and in the case of animation, to reinterpret it and recreate it.

59. It is in front of the religious leader who the bride and groom stand together to be married.

60. Only after he had spoken out the word he realize he had made a big mistake. 
句子改写
1. Many liberal arts graduates are unwilling to accept work outside their major interest. If so they will have difficulty finding employment.

2. Tuition fees and room-and-board charges are all soaring, but getting their children in to college continues to be the goal of millions of Chinese people. They think higher education will bring them a good job.

3. Teenagers are pressured by school work. They are encouraged by their peers and often resort to smoking like adults. But sometimes they feel a little guilty. 

4. Energy is much needed now. And nuclear plants are clean and economical. They can produce vast amounts of energy. But people, especially local residents are very concerned about safety. They hold a strong negative attitude towards them. 

5. College students now are primarily interested in grades and economic success. They are expected to cheat more frequently. They are unlike those who graduated 10 years ago. They are only interested in their own personal future and consider little the problem of society.

6. Some people fail in their effort. Then they give up their attempt for goal, because they feel frustrated and discouraged. These people will never amount to anything. Actually failure is natural and necessary on the road to success.

7. Natural resources are very limited. They will be exhausted(耗尽的) in the near future. This idea may not be true. But people over the world are much concerned about it.

8. Some people succeed. Other people fail. The difference is not the number of opportunities. It is whether they can take advantage of opportunities. Opportunities will come up in the course of one’s life, though they are rare.

9. The streets are narrow and rough. They are crowded with buses, cars, motorcycles and bikes. The number has been increasing rapidly in the last few years. The streets can hardly meet the demands of modern transport. 

 
写作实训
1. My View on Job-Hopping
1. 有些人喜欢始终从事一种工作，因为……。
2. 有些人喜欢经常更换工作，因为……。
3. 我的看法。
2. 请以“幸福而有意义的生活”为题，写一篇200字作文。
3. Study the following set of drawings carefully and write an essay in which you should
1) describe the set of drawings, Interpret its meaning, and

2) point out its implications in our life.
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4. 爱心是一盏灯，在越黑暗的地方越明亮。请根据以上一句话写一篇200字作文。
常见修辞手法

Simile：Expresses a resemblance between things of different kinds, usually formed with “like” or “as”.

Metaphor：The use of words to indicate something different from their literal meaning.

Personification：Use which gives life to an inanimate, non-human thing.

Time will tell you.

Metonymy：The name of one thing is applied to another closely associated with it.

Synecdoche：A part of something is used to signify the whole or vice versa.

Euphemism：The use of a word which is thought to be less offensive or unpleasant than another word.

Irony: words which are clearly opposite to what one really means

Hyperbole：overstatement, often used for emphasis
应用文

布告(Announcement)
Sample:
	                       Lost and Found
A lady has picked a wrist watch in the shopping center and turned it over to our office. The owner of the wrist watch may come to claim it with his or her identification card.
                                        Lost and Found Office


通知(Notice)
Sample:
	                          NOTICE
                                                     May 4, 2003
Mr. Wang, the general manager of Shanghai Golden Palm Computer System Limited Company, will give a lecture on Modern Information Management Model at 6:30 p.m. on March 12. The one-and-a-half-hour lecture will be held in the Multi-media Lecture Room. Students of Information Management are invited to attend the lecture.
                            Information Management Department


Ex. 拟一张请计算机系的学生于10月5号星期三下午1：30到系会议室听关于环境保护报告的通知。
便条(note)
Sample:
	                                                     March 5
Dear Mr. Liu,
I shall be very happy to call your office at about nine o’ clock tomorrow morning to discuss the cooperation program.
                                           Yours sincerely,
                                            Li Hua


Ex.: 写一张电话留言，告诉查尔斯先生，安娜打来电话，说她明天下午离开去纽约，请他回电话。

书信（letter）
Sample: 假设你是李明，请你就本校食堂的状况给校长写一封信，内容应涉及食堂的饭菜质量、价格、环境、服务等，可以是表扬，可以是批评建议，也可以兼而有之。
January 12th,2002

Dear Mr. President,

I’m very lucky to attend this world-famous university, but I’m afraid I’m not content with the canteen service on campus.

Firstly, the quality of the dishes should be improved……

……

By the way, the canteen workers are very patient and always smiling. So I think if our university offers them better conditions, they will offer us better service.

Best wishes,

Yours sincerely,

Li Ming

Ex.: 假设你是张英，你的好校友小王要在暑假拜访你，请按提纲写信。

1. 表示欢迎 2.提出过度假安排的建议 3.提醒应注意的事项 
翻译及写作几大复杂句型
1、 独立主格结构

2、 倒装句

3、 强调句

4、 虚拟语气

5、 定语从句

Keys to compositions

1. Many people are inclined to do one job in their lives. In their opinions, people who change their jobs frequently are superficial and tactless. They believe that the only way to success is to stick to one job, for constant practice in a professional field helps make an expert.
But there are still many people who don"t agree. They argue that change means progress. If you are not satisfied with your present job, of course you have the right to replace it with a more challenging and better paid one. Every change is a step to further success. This idea may be. the reason why they change their jobs so often.
For my part, I think it reasonable to change your job if you have a better opportuniry. But once you have found a position where you can fully display your ability, it is advisable to settle down to it and put all your efforts into it. Only in this way, can you get the true joy of achieving your goal.
译文： 
许多人喜好终身从事一种工作。他们看来，经常更换职业的人浅薄，不老练。他们认为成功之道是终守一职，因为在自己的业务领域中反复实践有助于成才。
但是，也有许多人不同意以上观点，他们认为变更就是进步。如果你不满意目前的工作，当然你有权力换一个更具挑战性的，待遇更好的工作。每一次更换就会向着更加成功迈进一步。这种观点也许是他们不断更换职业的原因。
就我而言，我认为若有更好的机会，更换一下职业是合情合理的。但是，一日找到一份你能展示你的才干的职业，就该专心致志把它做好。只有如此，你才能真正享受到取得成就的欢乐。
Some people tend to stick to their positions all tile time, as theythink the longer one works in a particular field, the more skillful one will be at it. Some have been teachers all their lives. Some devote their life energy to scientific research. Such people love their work and turn out to be specialists in their own field. They are usually high achievers.
   Some are different. They are in the habit of job-hopping, for they always pursue what is new and stimulating. They never seem content with their present situation. Some like to meet more people, make more money and new acquaintances; so they hop from job to job.
   As far as I am coneerned, I want to be professionally strong. I am not in favor of constanr job hopping, as the saying goes "Jack of all trades, master of none". But I want to have opportunities for advancement and as many colleagues as possible to cooperate and communicate with so as to be more creativc and less partial.
译文：有些人喜欢始终从事一种工作，因为他们认为在一个领城工作的时间越长，业务就越熟练。有的人一生当老师；有的人把毕生的精力用于科学研究。这样的人热爱工作，成为各行各业的专家，他们是成就出众的人。
   有的人则不同，他们惯于跳槽，总是追求新鲜的、刺激性的事。他们似乎从不安于现状。有的人喜欢多挣钱、广结交，于是不断地跳槽。
   对我来说，我想业务棒，我不主张跳槽。正如俗话说：“万能博士万事通，其实一样也不精”。但我希望有机会提升，尽可能多地与同事合作、交流，以便有更多创造性，更少片面性。
2．Not long ago, a poll was conducted among students in a middle school. They were asked to make a choice between these two sentences---“No one can be happy”, and “One can be happy.” What is surprising is that about 20 percent of the students agreed to the first statement. When I asked some of my friends for their opinion, most of them think the former statement is true. When asked for explanation, they said, “Frankly, I think life is bitter and meaningless. But to live on, we had better say to ourselves that there is happiness in life.”

This puts me upon thinking. The more I think, the more I am convinced that if we have a right attitude toward life, we can surely live in a happy and meaningful life. It is sure almost all of the people in the world have had some bitter experience. Happiness comes only after you have overcome all the difficulties in life. Many people admire Madam Curie and her great achievement. However, after a close look at her life, you will find her happiness goes hand in hand with misfortune. She experienced the pain of the loss of her beloved father, her dear husband and then her own eyesight. But she never complained and never stopped working for the benefit of mankind. That is why for Madam Curie, life is happy and meaningful

Different people have different ways of living. Rich as a high-ranking official is, who is busy seeking power and fortune, he may not be as happy as a poor peasant in the fields. Happiness never favors those who only care for themselves. Those who sacrifice themselves for the benefit of others can understand the meaning and happiness of life.

不久前，在一个中学举行了依次民意测验。要求学生对两句话进行选择---“没有人是幸福的”和“一个人可以是幸福的”。令人吃惊的是百分之二十的同学同意第一种说法。当我问及朋友们的意见时，大多数朋友认为第一种说法正确。当我要他们解释时，他们说，“坦诚的说，我认为生活是痛苦而毫无意义的。为了继续活下去，我们最好自我调节说生活中有幸福。”

这使我思考。我越想越坚信如果我们对生活抱有正确认识，生活一定是幸福而有意义的。的确，几乎世界上所有的人都经历过痛苦。幸福只是在克服了生活上的种种困难之后才缓慢过来。许多人敬佩居里夫人，认为她取得了巨大的成就。但是留心一下，你就会发现她的幸福与痛苦紧密相连。她经历了失去心爱的父亲，亲爱的丈夫，接着又失去视力的痛苦。但她从不怨天尤人，不断为人类的利益工作。这就是为什么居里夫人的生活愉快而有意义。
不同的人有不同的生活方式。达官显贵忙于追求名利反倒不如田间的农夫快乐。幸福从来不青睐那些只顾自己的人。那些为别人的利益牺牲自己利益的人才懂得幸福生活的意义。
3. As the title indicates, “greenhouse flowers cannot survive unpleasant weather”, the set of pictures apparently reminds us that excessive protection only leads to negative results. When a flower blossoms in the greenhouse despite of the external rain and thunder, it withers immediately once being moved out of its cozy haven.

Children in China are always compared to “the flowers of our motherland”. It is alarming that a large portion of them are in danger of experiencing a similar misfortune to the flower in the picture. This is partly attributed to the birth of a generation of “only children”, who are quite pampered and spoiled by their parents. Leading a life full of success, love and sweetness, these children are quite ignorant of failure, hardship, and the taste of tears that abound in real life. Therefore, when they leave home, they might be overly sensitive to frustration and easily suffer depression that prevents them from a happy and promising future.

This type of child is not what we hope for the future of our country. On the contrary, we need to nurture a generation that is fully prepared for independent life, so that it is ready to confront any challenge, adapt to changes of environment, and survive the heated competition in today’s world.

万能句型：
The set of pictures apparently reminds us that…

This partly attributes to…
译文：
    正如该图的题目所显示的那样，“温室里的花朵经不起风雨”，这组图画清楚地告诉我们过度的保护只会导致负面的结果。当外面打雷下雨的时候，一朵花却能在温室中生机勃勃地开放。可是一旦离开了这个舒适的避难所来到外面的时候，这朵花立刻就凋谢了。

    在中国，孩子经常被比作“祖国的花朵”。但是，令人担忧的是很多孩子有可能经历图中花朵的不幸。部分原因可以归结为“独生子女”一代的出生，这些孩子都被他们的父母惯坏了。他们的生活中只充满了成功、爱和甜蜜，而他们都不懂什么是失败、艰难，也很少尝过眼泪的滋味，但是实际生活中却是充满了失败、艰难和眼泪的。因此，他们可能会对挫折过于敏感、也很容易及沉湎于忧郁，使他们在踏入社会以后没有一个幸福和充满前景的未来。

这一类孩子决不是我们国家未来需要的人才。相反，我们需要培育一代能够独立生活的孩子，他们随时准备面对任何挑战、随时适应环境的变化、并能够在现代社会的激烈竞争中生存下来。
4. The light of an oil lamp is approximately insignificant in the daytime; however, the darker the environment is, the more brilliant it seems. The importance of love, to some extent, can be interpreted according to a similar logic—love is more precious when it is given to those who are in difficulties and adversities.
To specify this statement, I would like to take Kong Fansen as an example. Kong, instead of settling for his comfortable official position in the rich and well-off Province of Shandong, volunteered to serve in a most backward area in Tibet where the weather is notoriously abominable. Kong was consistently dedicated to the fulfillment of the principle of “serving the people”, and he always appeared at the most critical moments of local residents’ hardship and impediment. Freezing as it was in Tibet, Kong’s love and care largely warmed people’s hearts.

Kong’s story, suggest that the best practice to show love is to help those who are in need. We should always be ready to provide assistance to others, even if it is merely minor things like listening to others’ troubles. A little of our generosity might brighten the whole world of the unfortunate.

万能句型：
To specify this statement, I would like to take … as an example.

A little of our generosity might brighten the whole world of the unfortunate.

译文：
    一盏灯的灯光在白天的时候是无关紧要的；但是，当周围环境越黑的时候，灯光就显得越明亮，就像图中所示的那样。在某种程度上，爱的重要性可以用相同的逻辑来进行解释——当人们处于困难或者逆境中的时候，他们得到的爱就越珍贵。
    为了具体说明这个问题，我将以孔繁森作为一个例子。孔繁森没有在富裕和小康的山东省满足于其领导岗位，而是主动要求去西藏一个气候恶劣的落后地区服务。他坚持致力于实现“为人民服务”的原则，总是在当地群众遇到困难的关键时刻出现。虽然西藏严寒无比，但孔繁森的关爱却温暖了人们的心。
    孔繁森的故事告诉了我们，给予爱的最好方式就是帮助那些需要帮助的人。我们应该随时给予别人帮助，即使只是做一些小事情，诸如倾听别人述说烦恼。我们的一份慷慨也许会点亮不幸的人们那灰暗的世界。
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